

<p>I see a school exchange as an opportunity to meet people who come from a foreign country for the first time. Having friends in another country is wonderful, and technology has made it easier to communicate with them in multiple ways through social media.</p>	<p>أرى أنّ التبادل المدرسيّ فرصة للقاء أشخاصٍ من بلادٍ أخرى. إنّ وجودَ أصدقاءٍ لك في بلدٍ آخرٍ أمرٌ رائع، وقد سهّلتِ التكنولوجيا التواصلَ معهم بطُرُقٍ متعدّدةٍ عبرَ وسائلِ التواصلِ الاجتماعيّ.</p>
<p>If you want to learn a foreign language fluently, school exchange helps you a lot, because you will need to deal with people in their language. After I visited Oman last year, my Arabic improved a lot and I now speak like the people of Oman!</p>	<p>إذا كنت تريد تعلّم لغةٍ أجنبيةٍ بطلاقة، فإنّ التبادل المدرسيّ يساعدُك على ذلك كثيراً؛ لأنك ستحتاج إلى التعامل مع الناس بلُغتهم. بعد أن زُرت عُمان في العام الماضي، تحسّنت لُغتي العربيّة كثيراً وأصبحتُ أتحدّث مثل أهلها!</p>
<p>I think it's very exciting to do a school exchange; it is a new experience that differs from traveling with the family. In the school exchange, we enjoy each other's (company) more, and we discover each time a country we do not know, and we go to different regions in it.</p>	<p>أظنّ أنّه من المثير جدّاً إجراء تبادلٍ مدرسيّ؛ فهي تجربةٌ جديدةٌ تختلف عن السفر مع الأسرة. ففي التبادل المدرسيّ يستمتع بعضنا مع بعض أكثر، ونكتشف في كلّ مرّة دولة لا نعرفها، كما نذهب إلى مناطق مختلفة فيها.</p>
<p>In my opinion, school exchanges trips are important. We are all different. Some cultures are rich and we don't know anything about them. When we visit families in other countries, we notice this, and we also learn that we have a lot in common.</p>	<p>في رأيي، رحلات التبادل المدرسي مهمّة. نحن جميعاً مختلفون، وبعض الثقافات غنيّة ولا نعرفُ عنها شيئاً، وعندما نزرُ العائلات في الدُول الأخرى، نلاحظُ هذا، ونتعلّم أيضاً أن لدينا الكثير من الأشياء المشتركة.</p>
<p>Through school exchange trips I attended with many of my friends in the past, I discovered various professions in demand in those countries. That will help me when I grow up and look for a job that is not available in my country.</p>	<p>من خلال رحلات التبادل المدرسي التي حضرتها مع كثير من أصدقائي في الماضي، اكتشفتُ مهناً متنوّعةً مرغوبٍ فيها في تلك البلدان. سيساعدني ذلك عندما أكبُرُ وأبحثُ عن وظيفةٍ قد لا تكون متوفّرة في بلدي.</p>